
1 

 

Protokół Nr 4/2015 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa 

Rady Gminy Miedźno 

odbytego w dniu 19 marca 2015 r. 
 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji: 

1. Konrad Puchała – Przewodniczący Komisji; 

2. Dariusz Modliński – Wiceprzewodniczący Komisji; 

3. Ireneusz Kluba; 

4. Adam Leśnikowski; 

5. Marcin Sznober; 

6. Czesław Trzepizur. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Teresa Ściebura – Skarbnik; 

2. Radosław Bednarek – Kierownik Wydziału Eksploatacji Nr 1 w Kłobucku 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Okręgu Częstochowskiego. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji.  

2. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy różne. 

4. Zapoznanie się z funkcjonowaniem oczyszczalni ścieków w Ostrowach nad Okszą 

(wyjazd w teren). 

5. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad 

dokonał przewodniczący Komisji Konrad Puchała, informując jednocześnie  

o możliwości zgłaszania zmian do porządku obrad. W chwili otwarcia posiedzenia na Sali 

obecnych było 5 radnych. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący poddał porządek posiedzenia  

pod głosowanie.  

Głosowało 5 radnych w tym: 

głosów „za”    - 5 

głosów „przeciw”   - 0 

głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. pkt. 2. 

1. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej  

na 2015 rok. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 5 radnych w tym:  

głosów „za”    - 5  

głosów „przeciw”   - 0 

głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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2. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Miedźno 

w 2015 roku. 

Kierownik Bernaś powiedziała, że przyjęcie programu wynika z ustawy o ochronie zwierząt. 

Program powinien być przyjęty do 31 marca br. Zawiera w sobie wszystkie elementy,  

o których mówi ustawa. Jest to zadanie własne gminy, które jest realizowane ze środków 

własnych. Dodała, że w tym roku na realizację programu przeznaczono kwotę 35.000,00 zł. 

Wiceprzewodniczący Rady Kluba zapytał czy kwota ta jest niższy czy wyższa w stosunku do 

roku poprzedniego. 

Skarbnik odpowiedziała, że kwota jest wyższa, bo w zeszłym roku na realizację programu 

przeznaczono 25.000,00 zł. 

Wiceprzewodniczący Rady Kluba zapytał czy środki zostały w zeszłym roku wykorzystane. 

Skarbnik odpowiedziała, że środki zostały wykorzystane w 100%, a nawet było ich za mało. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 5 radnych w tym:  

głosów „za”    - 5  

głosów „przeciw”   - 0 

głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

3. Projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 

2015 opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady 

kształcenia nauczycieli, ustalenia specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane oraz opracowania na rok 2015 planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

Kierownik Bernaś powiedziała, że zgodnie z Kartą Nauczyciela w budżecie gminy wyodrębnia 

się środki na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli w wysokości od 1% 

planowanych środków rocznych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli, jednak nie mniej niż 

0,5% tych środków. W budżecie na 2015 rok zaplanowano środki na poziomie 0,5% tj.  

w kwocie 19.969,00 zł. Formy specjalności kształcenia zostały przedstawione w projekcie 

uchwały.  

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 5 radnych w tym:  

głosów „za”    - 5  

głosów „przeciw”   - 0 

głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

4. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów i rodzaju dokumentów 

potwierdzających spełnienie kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miedźno. 

Kierownik Bernaś powiedziała, że projekt uchwały dotyczy drugiego etapu postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych przez gminę. W przypadku, gdy dla 3-latków 

będzie ograniczona liczba miejsc w przedszkolach, po spełnieniu wymogów ustawowych 

zostanie przeprowadzony drugi etap rekrutacji. Kryteria, które będą brane pod uwagę zostały 

określone w projekcie uchwały. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 5 radnych w tym:  

głosów „za”    - 5  

głosów „przeciw”   - 0 

głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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5. Projekt uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej. 

Kierownik Bernaś powiedziała, że w opisie granic okręgu nr 11 pominięto posesję przy  

ul. Tadeusza Kościuszki 36 w Ostrowach nad Okszą. Wobec tego nieruchomość ta nie została 

ujęta w żadnym okręgu wyborczym. Z racji tego, że tym roku odbędą się 2-krotnie  wybory 

(prezydenckie oraz do parlamentu) sprostowanie omyłki pisarskiej jest jak najbardziej zasadne.  

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 5 radnych w tym:  

głosów „za”    - 5  

głosów „przeciw”   - 0 

głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

6. Projekt uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej. 

Kierownik Bernaś powiedziała, że w opisie granic obwodu  nr 5 pominięto posesję przy  

ul. Tadeusza Kościuszki 36 w Ostrowach nad Okszą. Wobec tego nieruchomość ta nie została 

ujęta w żadnym obwodzie głosowania. Sprostowanie oczywistej omyłki pisarskiej jest jak 

najbardziej zasadne. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 5 radnych w tym:  

głosów „za”    - 5  

głosów „przeciw”   - 0 

głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

Skarbnik powiedziała, że gmina współpracuje z firmą, która odzyskuje VAT z zrealizowanych 

inwestycji. Dodała, że wskutek odzyskanego VAT-u za budowę hali sportowej w Ostrowach 

nad Okszą budżet gminy zwiększy się o kwotę 264.000,00 zł. Przypomniała, że na poprzedniej 

sesji do budżetu gminy została wprowadzona kwota 70.000,00 zł również z odzyskanego 

VAT-u. Poinformowała, że kwota 6.000,00 zł zwiększy budżet gminy, a dotyczy ona realizacji 

projektu pn. „Miedźno - Przybywaj i podziwiaj” realizowanego przez szkołę podstawową  

w Miedźnie z fundacji polsko-amerykańskiej. 

Przewodniczący Puchała zapytał ile wynosi wynagrodzenie firmy odzyskującej VAT. 

Skarbnik odpowiedziała, że 30% od odzyskanego VAT-u. 

Radny Modliński zapytał czy przedstawiona kwota jest już po odjęciu wynagrodzenia. 

Skarbnik odpowiedziała, że nie. Dodała że teraz firma będzie próbowała odzyskać VAT  

za budowę kanalizacji. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 5 radnych w tym:  

głosów „za”    - 5  

głosów „przeciw”   - 0 

głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

8. Projekt uchwały zmieniający wieloletnią prognozę finansową Gminy Miedźno na 

lata 2015-2021. 

Skarbnik powiedziała, że projekt uchwały ma na celu regulację wieloletniej prognozy 

finansowej po wprowadzeniu zmian uchwałami i zarządzeniami. Dodała, że Regionalna Izba 

Obrachunkowa zwróciła się o dokonanie korekty limitu z tytułu zaciągniętych kredytów  

i pożyczek w budżecie. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 5 radnych w tym:  

głosów „za”    - 5  
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głosów „przeciw”   - 0 

głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

O godz. 13.30 radny Sznober dołączył do posiedzenia komisji. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie diet radnych i sołtysów Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Puchała zaproponował, aby wprowadzić zapis o potrąceniu diety w przypadku 

nieobecności sołtysa na sesji lub naradzie z Wójtem. 

Radny Trzepizur powiedział, że sołtysi powinni być traktowani jak radni. 

Radny Leśnikowski powiedział, że na komisji budżetu zaproponowano, aby potrącenia  

w przypadku radnych wynosiły odpowiednio: 20%, 40%, 50%.  

Radny Trzepizur zapytał co w przypadku, gdy ktoś jest chory. 

Radny Sznober powiedział, że jest to wtedy nieobecność. Dodał, że podwyżka diet jest 

wysoka. Zasugerował, aby podnieść diety o 100 zł każdemu radnemu, bez rozróżniania funkcji. 

Podkreślił, że będzie to i tak obciążenie dla budżetu. 

Skarbnik przypominała, że projekt uchwały obejmuje również diety sołtysów. 

Radny Leśnikowski powiedział, że sołtysi małych sołectw zyskują na diecie miesięcznej. 

Radny Sznober powiedział, że jest za tym, aby diety radnych podnieść o 100 zł w stosunku do 

obecnych wysokości diet. 

Przewodniczący Puchała zasugerował, aby wprowadzić potrącenia diet dla sołtysów w dwóch 

wysokościach: za jedną nieobecność 25%, za drugą nieobecność 50%. 

Wiceprzewodniczący Rady Kluba powiedział, że powinny zostać przygotowane 2 projekty 

uchwał. Uzasadnił to tym, że w jednym przypadku chciałby być za, a w drugim przeciw.  

Przewodniczący Puchała nawiązując do wypowiedzi Wiceprzewodniczącego Kluby poddał 

pod głosowanie wniosek o przygotowanie 2 projektów uchwał – jednej w sprawie diet 

radnych, drugiej w sprawie diet sołtysów. 

Głosowało 5 radnych w tym:  

głosów „za”    - 5  

głosów „przeciw”   - 0 

głosów „wstrzymujących”  - 0  

Radny Leśnikowski nie wziął udziału w głosowaniu. 

Wniosek został przyjęty. 

Radny Sznober powiedział, że sugerował Przewodniczącemu Rady, iż diety powinny wzrosnąć 

najwyżej o 100 zł. 

Przewodniczący Puchała powiedział, że radny ma dietę na pokrycie utraconych zarobków  

w skutek pełnienia funkcji społecznej. 

Radny Modliński powiedział: „czy byśmy podwyższyli czy obniżyli ludzie i tak będą mówili”. 

Wiceprzewodniczący Kluba powiedział, że każdy powinien to rozważyć według swojego 

uznania. Zapytał czy na komisji zostanie wypracowany wniosek. 

Radny Sznober powiedział, że zgłosi podczas sesji wniosek o podwyższenie diet w wysokości 

100 zł i jest dla niego bez różnicy, czy wniosek będzie podjęty na komisji. 

Przewodniczący Komisji zgłosił wniosek, aby diety sołtysów podlegały potrąceniu  

w przypadku jednej nieobecności w wysokości 25%, w przypadku dwóch nieobecności  

w wysokości 50%. Wniosek poddał pod głosowanie. 

Głosowało 5 radnych w tym:  

głosów „za”    - 4  

głosów „przeciw”   - 0 

głosów „wstrzymujących”  - 1  

Radny Leśnikowski nie wziął udziału w głosowaniu. 
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Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Puchała zasugerował, aby do sesji każdy z radnych zastanowił się nad 

wysokością diet dla radnych.  

Wobec powyższego projekt uchwały ostatecznie nie został zaopiniowany. 

 

Ad. pkt. 3. 

Przewodniczący Puchała powiedział, że komisja opiniuje wszystkie projekty uchwał. 

Zasugerował, aby od następnego posiedzenia komisji opiniować tylko projekty związane  

z zakresem zadań, którym zajmuje się komisja. 

Radny Leśnikowski zapytał: „to po co rozmawiano dzisiaj o dietach”. 

Przewodniczący Puchała podkreślił, że chciał, aby w tej kwestii wypowiedzieli się wszyscy 

członkowie komisji. Podkreślił, że dzisiaj na komisji omówione zostały wszystkie projekty 

uchwał. 

Radny Trzepizur powiedział, że na komisji powinno się omawiać wszystkie sprawy. 

Radny Leśnikowski powiedział, że po zaopiniowaniu projektów uchwał na komisji „podjęcie 

ich na sesji będzie tylko czynnością pro-forma”. 

Wobec powyższego zdecydowano, że komisja będzie opiniowała wszystkie projekty uchwał. 

 

Ad. pkt. 4. 

O godz. 14.45 Komisja rozpoczęła zwiedzanie oczyszczalni ścieków w Ostrowach nad Okszą. 

Pan Radosław Bednarek z Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Okręgu 

Częstochowskiego S.A. w Częstochowie oprowadził Komisję i omówił zasady funkcjonowania 

oczyszczalni ścieków. 
 

Na koniec posiedzenia Przewodniczący Puchała poinformował, że jest możliwość wyjazdu na 

Międzynarodowe Targi Techniki Rolniczej Agrotech do Kielc w dniu 27 marca br. Wyjazd 

organizowany będzie przez Starostwo Powiatowe w Kłobucku. Dodał, że osoby, które byłyby 

chętne na wyjazd mogą zgłosić swój udział w Biurze Rady do poniedziałku, do godz. 12.00. 

 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie o godz. 15.35. 

 

 

Protokolant       Przewodniczący Komisji 

 (-) Aleksandra Bernaś     Infrastruktury, Rozwoju Wsi  

        i Rolnictwa 

        (-) Konrad Puchała 


